
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 



Rečník 5  

Pokračujeme bodom 12 a to je určenie zástupcu Súdnej rady Slovenskej republiky podľa čl.  3 

prijatého memoranda o spolupráci medzi Súdnou radou Slovenskej republiky a Združením 
sudcov Slovenska, tento materiál predkladám práve v nadväznosti na ten čl.  3 memoranda            

o spolupráci, ktorý som na základe mandátu a od vás podpísala s prezidentom Združenia sudcov 
Slovenska na hlavnom zhromaždení, keďže podľa tohto čl.  3. Bude zástupca, ktorého zvolíme  
za Súdnu radu, zodpovedný za efektívne naplnenie tohto memoranda a bude za týmto účelom 
pravidelne sa organizovať stretnutie, t zn. že nejde o osobu, ktorá bude mať vlastný mandát, ide    
o osobu, ktorá bude zastupovať celú Súdnu radu. Akákoľvek spolupráca so Združením sudcov 
Slovenska je spolupráca s celou Súdnou radou, ide o to, aby sa efektívne tá spolupráca napĺňala.  

Rečník 0  
Otváram rozpravu k tomuto bodu programu a zároveň si dovolím vystúpiť ako prvá v rozprave    
s tým, že rozmýšľala som, kto by mal, je to môj názor, v rozprave sa vyjadríte, kto by mal 
zastupovať Súdnu radu v spolupráci so Združením sudcov Slovenska, bez akého akejkoľvek 
snahy nálepkovania si myslím, že mal by to byť sudca, keďže ide o stavovskú organizáciu 
sudcov, zároveň si myslím, že by bolo dobre, aby nebol členom Združenia sudcov Slovenska, aby 
nebol, ak to nadnesnem, v konflikte záujmov, že pokiaľ Združenie sudcov Slovenska bude mať 
nejaký iný názor, čo samozrejme sa môže stať. Veď nejdeme unisono, aby nemal nejaké 
vnútorné, vnútorné niečo, takže ja som si dovolila navrhnúť Mariána Fečíka, ktorý nie je členom 
Združenia sudcov Slovenska.  

Nech sa páči, do rozpravy, ak sa chce niekto prihlásiť a zároveň teda je aj šéfom legislatívnej 
komisie, pričom predpokladám, že gro tej spolupráce bude, čo sa týka legislatívy. Do rozpravy 
nikto nie je prihlásený, takže ukončujem rozpravu a dám hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako 
som ho navrhla s touto osobou, dobre. Súdna rada Slovenskej republiky určuje Mariána Fečíka   
za zástupcu Súdnej rady Slovenskej republiky podľa čl.  3 memoranda o spolupráci medzi 
Súdnou radou Slovenskej republiky a Združením sudcov Slovenska. Hlasujme, prosím, teraz 
ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky,               

za hlasovalo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto. Mariana Pečíka sme schválili ako zástupcu 
Súdnej rady v zmysle memoranda podpísaného so Združením sudcov Slovenska.  

Komunikácia bude, to sa dohodnem ešte s prezidentom združenia, ale zjavne bude, 
predpokladám, komunikácia cez predsedníčku čokoľvek, čiže vždy ten proces bude taký, že 
Súdna rada schváli naše stanovisko, náš postup, naše zaujatie čohokoľvek a na tie stretnutia 
budeme potom vysielať. Ja si myslím, že už potom nebude potrebné osobité uznesenie, že 
vysielame Mariána Fečíka na stretnutie, len tie podklady bude mu poskytovať celá Súdna rada, 
na tom sa budeme musieť zhodnúť, či už to bude pre krátkosť času niekedy per rollam alebo        
na zasadnutí akokoľvek.  

Ďakujem.  

 


